
Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan 
Jan Grzelec. Następnie poprosił zebranych o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięć 
zmarłych w ostatnim czasie Pana Stanisława Grymbosza - byłego Sekretarza Gminy 
Imielno oraz zmarłego Pana Stanisława Latkowskiego - byłego sołtysa wsi Imielnica. 
Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że 
liczba radnych jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał.
W sesji udział bierze 14-tu radnych.

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Imielnie w godz. od 900 do 
1040.
W posiedzeniu udział wzięli Radni Rady Gminy w Imielnie, Sołtysi oraz zaproszeni 
goście według list obecności stanowiących załączniki Nr 1, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego 
protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,
2. Przyjęcie protokołu NrXLII.2O23,
3. Przyjęcie porządku obrad,
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,
5. Informacja o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2023/2024,
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2023 rok 
NrXLIII.341.2023,
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno 
na lata 2023 - 2030 Nr XLIII.342.2023,
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę gruntu stanowiącego 
własność Gminy Imielno w drodze bezprzetargowej Nr XLIII.343.2023,
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 
w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
Gminy Imielno Nr XLIII.344.2023,
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach, oddziałach przedszkolnych oraz punkcie przedszkolnym, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Imielno Nr XLIII.345.2023,
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników Nr XLIII.346.2023,
12. Dyskusja, sprawy różne,
13. Zamknięcie posiedzenia.

Protokół Nr XLHI.2023 
z sesji Rady Gminy w Imielnie 

odbytej w dniu 28 września 2023 roku



Ad.p.2. Protokół Nr XLII 1.2023 z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu i po 
przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.
„Za" przyjęciem protokołu Nr XLIII.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.5. Informację o przygotowaniu szkół do rozpoczęci roku szkolnego 2023/2024 
szczegółowo przedstawił Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Imielnie, Pan Andrzej 
Spetel.
Nikt nie zgłosił uwag do Informacji o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku 
szkolnego 2023/2024.
Informacja o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2023/2024 stanowi 
załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad.p.6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2023 rok 
Nr XLIII.341.2023 omówiła Skarbnik Gminy Pani Urszula Sobczyk, informując 
szczegółowo o dokonanych zmianach w planie dochodów i wydatków 
budżetowych na 2023 rok.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLIII.341.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek obrad.
Nikt z radnych nie zgłosił uwag do porządku obrad.
„Za" przyjęciem porządku obrad głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.4. Ad.p.4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami 
omówił Wójt Gminy, Pan Zbigniew Huk. Ponadto oprócz informacji zawartych w 
sprawozdaniu Wójt Gminy poinformował, że w ostatnim czasie zamknięty został na 
5 dni wodociąg w Opatkowicach Murowanych z powodu wystąpienia bakterii z grupy 
coli. Z tego powodu została zakupiona i dostarczona mieszkańcom woda pitna 
butelkowana.. Ponadto zostały uruchomione 3 dodatkowe ujęcia wody: w Sobowicach, 
Helenówce i Imielnie. Wójt Gminy podziękował sołtysom za dystrybucję wody dla 
mieszkańców, choć wie że nie obyło się bez nerwów i różnych utrapień z mieszkańcami. 
Koszt zakupu tej wody wyniósł około 13 000,00 zł.
Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania z działalności Wójta Gminy. 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres miedzy sesjami stanowi załącznik 
Nr 4 do niniejszego protokołu.



Ad.p.9. Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Grzelec poprosił o zapoznanie 
z treścią uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 
w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
Gminy Imielno Nr XLIII.344.2023 Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Panią Gabrielę 
Deka.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

„Za" przyjęciem uchwały Nr XLIII.344.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę gruntu 
stanowiącego własność Gminy Imielno w drodze bezprzetargowej 
Nr XLIII.343.2023 przedstawił Wójt Gminy, Pan Zbigniew Huk.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLIII.343.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.7. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Imielno na lata 2023-2030 Nr XLIII.342.2023 omówiła Skarbnik Gminy Imielno 
Pani Urszula Sobczyk.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLIII.342.2023 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach, oddziałach przedszkolnych oraz punkcie 
przedszkolnym, dla których organem prowadzącym jest Gmina Imielno
Nr XLIII.345.2023 przedstawił Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Imielnie, Pan 
Andrzej Spetel.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 
Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XLIII.344.2023 głosowało 13-tu radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosu.

Ad.p.ll. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników Nr XLIII.346.2023 przedstawiła 
Sekretarz Gminy, Pani Ewa Seweryn informując, że wybory ławników odbywają się na



podstawie ustawy z dnia Tl lipca 2001 roku Prawo o ustroju sądów powszechnych. 
Prezes Sądu Okręgowego w Kielcach określił liczbę dwóch ławników, w tym do orzekania 
w sprawach w zakresie prawa pracy - jednego ławnika, którzy winni być wybrani do 
Sądu Rejonowego w Jędrzejowie na kadencję 2024-2027. Zadaniem Zespołu, zgodnie 
z art. 160 § ustawy o ustroju sądów powszechnych, jest wypracowanie i przedstawienie 
na sesji Rady Gminy opinii o zgłoszonych kandydatach w zakresie spełnienia przez nich 
wymogów określonych w ustawie. Analizie poddano jedno zgłoszenie Pani Urszuli 
Zawada. Osoba kandydująca jest dla Zespołu ogólnie znana i nie zachodziła potrzeba 
przeprowadzenia dodatkowych rozmów i wyjaśnień z kandydatem. Ponadto Pani Urszula 
Zawada pełniła już funkcję ławnika przez dwie kadencje. Opiniowania kandydata na 
ławnika dokonano na podstawie przedstawionych dokumentów: dokumentu zgłoszenia, 
zaświadczenia lekarskiego, informacji z Krajowego Rejestru Karnego, informacji od 
organów Policji.
Zespół badał w pierwszej kolejności wymogi formalne zgłoszenia dotyczące: uprawnień 
podmiotu zgłaszającego, terminowość zgłoszenia, wieku zgłoszonego i jego stanu 
zdrowia, wykształcenia, statusu obywatelstwa zgłoszonego. Zgłoszenie kandydatki 
spełnia wymogi formalne.
Kolejnym etapem pracy Zespołu było zbadanie czy kandydatka spełnia warunki 
nieskazitelnego charakteru. Do tego celu posłużyły dokumenty: informacja z Krajowego 
Rejestru Karnego, informacja Komendanta Wojewódzkiego Policji.
Zespół dokonał analizy zgłoszenia kandydata na ławnika na posiedzeniu w dniu 
wczorajszym, tj. 27 września br. pod kątem spełnienia przez kandydata wymogów 
określonych w art. 158 i 159 w/w ustawy. Zespół przeanalizował informację Z-cy 
Komendanta Wojewódzkiego Policji w Kielcach w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 
Wojewódzkiego Policji informacji o kandydacie na ławnika. Po dokonaniu analizy 
zgłoszeń Zespół stwierdza, że Pani Urszula Zawada zostaje kandydatem na ławnika do 
Sądu Rejonowego w Jędrzejowie
Zgłoszona przez 55 obywateli mających czynne prawo wyborcze, zamieszkujących stale 
na terenie Gminy Imielno, kandydatka daje rękojmię należytego wykonywania funkcji 
ławnika.
Następnie Pani Sekretarz poinformowała Radę o sposobie głosowania.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Rada Gminy wybiera spośród 
radnych Komisję Skrutacyjną, która przeprowadzi głosowanie na ławników do Sądu 
Rejonowego w Jędrzejowie.
Radna Gabriela Deka zgłosiła do pracy w komisji radnego Zbigniewa Węglowskiego. 
Radny Stanisław Domagała zgłosił do pracy w komisji radną Grażynę Domagała. 
Radny Józef Świetlik zgłosił do pracy w komisji radnego Michała Krążka.
Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji do przeprowadzenia głosowania na ławników 
do Sądu Rejonowego w Jędrzejowie.
Po ukonstytuowaniu się Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej została radny Zbigniew 
Węglowski.
Następnie członkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali karty do głosowania.



Przewodniczący Rady kolejno z listy obecności odczytywał nazwiska radnych, którzy 
podchodząc do urny dokonywali aktu wyboru.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach sesji.
Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, Pan Zbigniew Węglowski odczytał 
protokół głosowania, za wyborem na ławnika Pani Urszuli Zawada głosowało 14 radnych: 
„za" 13-tu, jeden głos nieważny.
Następnie z treścią uchwały w sprawie wyboru ławników Nr XLIII.346.2023 
zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

Ad.p.12. W punkcie tym sołtys wsi Jakubów poprosił o dokończenie, poprzez 
utwardzenie dróg dojazdowych do pół. Następnie poinformował, że kontaktował 
się koleją, aby wykonali remont drogi wzdłuż linii LHS, gdzie uzyskał informację, że 
nie posiadają środków na ten remont. Poprosił o wykonanie szlabanu na 
przejeździć kolejowym.
Wójt Gminy poinformował, że to nie leży w kwestii gminy, natomiast możemy 
wesprzeć mieszkańców w tym przedsięwzięciu poprze wystosowanie pisma do LHS 
w tej sprawie.
Następnie poinformował, że praktycznie wszystkie drogi dojazdowe do posesji mają 
już powierzchnię asfaltową, natomiast te drogi które wymagają utwardzenia 
kamieniem są systematycznie utwardzane.
Sołtys wsi Grudzyny, Pani Aneta Olszewska, zapytała czy w związku ze zbliżającym 
się remontem budynku podworskiego można by zrobić pokój ku czci Marszałka 
Józefa Piłsudskiego.
Wójt Gminy poinformował, że ta myśl już od dawna ten zamysł mu przyświecał 
i istnieje możliwość wygospodarowania pomieszczenia na ten cel.
Sołtys wsi Stawy, Pan Tomasz Orkisz poprosił o dostarczenie kruszywa na drogę ze 
Staw do rzeki.
Wójt Gminy poinformował, że na miarę możliwości finansowych i dostępności 
kamienia zostanie on systematycznie dostarczany.
Sołtys wsi Opatkowice Pojałowskie i Cysterskie zapytał o możliwość usunięcia 
drzewa ponieważ zagraża linii energetycznej.
Wójt Gminy poinformował, że jest to działka prywatna i jej właściciel powinien 
zgłosić ten fakt do ZEORK-u jeśli faktycznie to drzewo zagraża linii energetycznej, 
natomiast gmina nie ma prawa wejść i podjąć takich działań na prywatnej posesji. 
Radny Józef Świetlik poprosił o interwencję do ZDP w Jędrzejowie o pogłębienie 
rowu wzdłuż drogi powiatowej, ponieważ zbliża się okres jesienny i nadmierne 
opady będą zalewały drogę.
Wójt Gminy poinformował, że należy ponowić wniosek do ZDP w Jędrzejowie. 
Radny Stanisław Domagała zapytał czy w związku z tym, że dostaliśmy środki 
finansowe na zabytki i remont budynku podworskiego w Grudzynach to czy kościół 
w Imielnie będzie brany pod uwagę w późniejszym terminie.
Wójt Gminy poinformował, że Gmina Imielno nie otrzymała dofinasowania



:ady Gminy

Ad.p.13. Przewodniczący Rady Gminy uznał porządek obrad za wyczerpany, 
dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu, zakończyła obrady.

w pierwszym naborze na ten cel, ponieważ złożony został wniosek na dużą kwotę. 
Następnie Wójt Gminy zaprosił zebranych na uroczystą mszę św. z okazji obchodów 
100-lecia OSP w Imielnie.
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